
N-VA Lochristi nodigt jullie van harte uit op de jaarlijkse TAPAS. 
U kan er genieten van warme en koude hapjes à volonté. 

Ideaal voor een gezellige middag met vrienden en familie!

Inschrijven tot uiterlijk 11 mei:
eva.paelinck@n-va.be
0499/376229

Prijs:  kinderen tot  12 jaar: 10 euro volwassenen:  18 euro

N-VA Lochristi

ZONDAG 15 MEI 2016 
VANAF 12 UUR (TOT 14 UUR)

KRING SINT HUBERTUS
ZAFFELARE DORP 47
9080 ZAFFELARE (LOCHRISTI)
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www.n-va.be/lochristi
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 Eerste rij: Els Van Caelenberg, Christiane Schietse, Andy De Schepper, Wim De Kée, Filip De Pillecyn, Marc Bollaert, Eva Paelinck, 
Tom De Sutter en Ivan Lybaert. Tweede rij: Rik Van leemputten, Michiel Van Loo, Guy Van Rysseghem, Rudi Paelinck, Karl Vanheu-
verbeke en Koen Bieseman. Wouter Van den Broecke en Raf Cosyns waren verontschuldigd.

In aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 
verkozen de N-VA leden van Lochristi begin maart een 
nieuw afdelingsbestuur. Rik Van Leemputten werd met 
ruime meerderheid herverkozen als voorzitter.  
Dr. Wouter Van den Broecke is ondervoorzitter.   
Naast de gemeenteraadsleden Tom De Sutter, Eva Paelinck, 

Ivan Lybaert, Marc Bollaert, Els Van Caelenberg en OCMW-
raadsleden Koen Bieseman en Rik Van Leemputten wordt  
het bestuur versterkt met: Raf Cosyns, Filip De Pillecyn, 
Andy De Schepper, Rudi Paelinck, Christiane Schietse,  
Karl Vanheuverbeke, Wim De Kée, Michiel Van Loo en  
Guy Van Rysseghem. 

Dit is uw nieuw bestuur!

LOCHRISTI



www.n-va.be/lochristilochristi@n-va.be

Op het moment dat ik deze tekst 
schreef waren we allemaal getuige 
van de afschuwelijke terroristische 
aanslagen in Brussel op 22 maart 2016. 
Geen enkele mens heeft een verklaring 
voor zoveel kwaad en zinloos geweld. 
De gevolgen van deze aanslagen zijn 
groot, maar het leed van de slachtoffers 
en de familieleden zijn nog veel groter.

Deze aanslagen hebben ook een grote 
impact op onze maatschappij. We zullen 
samen met de volgende generaties 
moeten zoeken hoe we in de toekomst 
omgaan met onze veiligheid. Toch is 
het vooral de politiek die een antwoord 

moet bieden op de realiteit waarin we 
nu leven. Aan deze politiek nemen we 
allemaal deel via de democratie. Een 
gemeente heeft als klein onderdeel van 
de gemeenschap minstens de opdracht 
om zich goed te organiseren. 

De administratie en de complexe 
staatsstructuur van ons land maken dit 
niet makkelijk. Een goed bestuur met 
een professionele dienstverlening op 
mensenmaat kan leiden tot een warme 
samenleving waarin iedereen zich thuis 
voelt. Lochristi telt bijna 25 000 inwoners 
en de uitdagingen zijn enorm:

Omdat de N-VA een partij wil zijn voor U stellen een aantal van onze bestuursleden, die misschien niet zo vaak 
in de kijker lopen, zichzelf voor en vertellen zij waarom zij zich voor U inzetten.

  Mobiliteit: de N70 snijdt dwars 
door het centrum. Dit zorgt in het 
weekend voor veel problemen.

  Ecologie: waar vinden we nog 
groene zones of parken? Graag meer 
wandel- en fietspaden en ambitieuze 
projecten om Lochristi CO²-neutraal 
te maken.

  Sport en gezondheid: graag een 
sportinfrastructuur die beantwoordt 
aan de noden van de groeiende en 
jonge bevolking en geen fiasco zoals 
het Uyttenhove project.

  Digitalisering: papiervrij werken en 
de creatie van een digitaal netwerk.

  Het uitbouwen van een gescheiden 
rioleringsnetwerk. 

  De Vlaamse Regering vraagt de 
gemeentes om vrijwillige fusies te 
onderzoeken en voorziet hiervoor 
een belangrijke financiële steun. 
Heeft het huidig gemeentebestuur 
deze oefening al gemaakt? 

Vindt u ook dat Lochristi iets meer 
ambitie mag hebben? Iets meer mag doen 
dan enkel meedrijven met de stroom? 
De N-VA wil hier iets aan doen. We zijn 
een jonge partij met veel ambitieuze 
vrijwilligers. 
Ik hoop dat we op uw steun kunnen 
rekenen.

Wouter Van den Broecke helpt ons tijdelijk Eva Paelinck zet 
even stap opzij
Eva Paelinck, N-VA-gemeenteraadslid sinds 
2013, heeft besloten zich tot na de zomer te 
laten vervangen door Wouter Van den Broecke. 

Ze is al 
bijna vijf jaar 
dagelijks met 
politiek bezig. 
De combina-
tie werk en 
politiek is mo-
menteel heel 
moeilijk, want 
haar nieuwe 
job vraagt veel 
inzet en focus. 

Onze bestuursleden

“niet aan de kant staan” “luisteren naar de bevolking en 
een beleid ernaar te voeren”

Michiel Van Loo  Guy Van Rysseghem

• Ik ben 23 jaar, voorzitter 
van Jong N-VA Lochristi en 
bestuurslid.

• Als opvoeder wil ik 
jongeren begeleiden naar 
volwassenheid.

• Politiek interesseert mij enorm 
en de Vlaamse toekomstvisie 
van de N-VA spreekt mij heel 
erg aan. 

• Ik wil mij dan ook inzetten 
om deze visie in Lochristi te 
realiseren. Niet aan de kant 
staan, maar er zelf echt voor 
gaan.

• Ik ben 64 jaar, sierteler, 
gehuwd met Rita Reynvoet en 
vader van Geert (41) en Sofie 
(37). 

• De N-VA is een partij die de 
grondstroom in Vlaanderen 
betekenis geeft. De N-VA 
luistert naar de bevolking 
en tracht een beleid ernaar 
te voeren. Dat is de reden 
waarom ik mij aansloot bij de 
N-VA.

“vanuit de Vlaamse gedachte van 
Volksunie via LOVS naar de N-VA”

“al van bij de oprichting actief bij  
de N-VA”

Rudi Paelinck Karl Vanheuverbeke

• Ik ben 58 jaar, woon in 
Lieskensakker en gehuwd 
met Marleen Schermie. Samen 
hebben we één dochter: Eva 
Paelinck. 

• Ik stelde mij al in 1988 
kandidaat voor de Volksunie. 
Na het verdwijnen van de 
Volksunie heb ik meegewerkt 
met ‘LOVS’ en na de 
oprichting van N-VA Lochristi 
ben ik bestuurslid geworden. 
Vanaf maart 2014 ben ik 
verkozen als secretaris van 
N-VA Lochristi.

• Ik ben gehuwd met Matilde 
De Luca. Samen hebben wij 
drie kindjes: Judith, Seppe en 
Nele. 

• Ik studeerde geschiedenis 
en informatica en werk 
momenteel als programmeur.

• Ik ben een fervent quizzer en 
supporter van KAA Gent.

• Ik ben sinds de oprichting 
van de N-VA actief binnen de 
partij: eerst als bestuurslid 
en later als secretaris van 
de afdeling in Gent. In 2009 
stond ik mee aan de wieg van 
N-VA Lochristi. 

“toekomst heeft baat bij 
verandering !”

“in de bres springen voor mensen 
met een handicap”

“politiek opgegroeid, ouders en 
familie actief in de Volksunie”

Filip De Pillecyn Christiane Schietse Wim De Kée

• Ik ben gepensioneerd 
Internationale Marketing 
Manager van Siemens 
Diagnostics en grootvader 
van vijf kleinkinderen. 

• Ik ben een gepassioneerd 
jager en alles wat de natuur 
aangaat, boeit mij. Mijn 
overige hobby’s zijn tuinieren, 
wandelen, fietsen, lezen en 
geschiedenis. 

• Ik ben bestuurslid bij N-VA 
Lochristi, omdat ik meen dat 
de toekomst van de volgende 
generaties gebaat is met 
verandering.

• Ik ben 67 jaar, moeder van drie 
kinderen en grootmoeder van 
vijf kleinkinderen. 

• In 1994 werd ik blind en 
vanaf dan zet ik mij, als 
ervaringsdeskundige, in 
voor personen met een 
visuele beperking bij de vzw 
blindenzorg Licht en Liefde.

• In Lochristi ben ik bestuurslid 
van de GAPH. Sinds 2012 ben 
ik bestuurslid bij de N-VA waar 
ik als persoon met een visuele 
handicap wil meebouwen 
aan een meer inclusieve 
maatschappij.

• Ik ben 63 jaar, gehuwd en vader 
van twee zonen. Sinds 1 mei 
gepensioneerd.

• Ik ben opgegroeid met de politiek: 
mijn ouders waren actief in de 
Volksunie.

• In mijn jonge jaren heb ik diverse 
bestuursfuncties uitgeoefend, o.a. 
algemeen secretaris bij het Vlaams 
Kruis. De politieke opbouw van  
België is niet efficiënt. Ik ben 
voorstander van een zo groot 
mogelijke zelfstandigheid van 
de verschillende deelstaten. De 
N-VA strookt het meest met mijn 
opvattingen en hieraan werk ik mee.



Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

“Deze hervorming moet de aanzet zijn om de provincie efficiënt en transparant te 
besturen. De N-VA ijvert resoluut voor een minimalistische invulling. De provincie 
moet ten dienste staan van de andere beleidsniveaus en die enkel aanvullen waar 
het effectief nodig is. We gaan resoluut in tegen versnippering en overlapping”, 
stelt fractievoorzitter Jeroen Lemaitre.

Een kans voor de provincie om zich te herprofileren, dus. Maar de deputatie 
(CD&V, Open Vld en sp.a) maakt geen fundamentele keuzes en blijft zeer 
versnipperd verder werken zonder focus op de kerntaken. Zo houdt de deputatie 
vast aan de absurde plannen om alle diensten te centraliseren in de - te grote - 
Leopoldskazerne. Het kostenplaatje van dit megalomane project bedraagt 
liefst 75 miljoen euro.

provincieraadsleden

NU

in Oost-Vlaanderen

72 -50%
nog 36 provincieraadsleden

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth Homans

“De N-VA wil dat de provincie focust 
  op kerntaken, niet op megaprojecten.” 
   Jeroen Lemaitre, N-VA-fractievoorzitter provincieraad 

Liesbeth Homans


